



裘錦秋中學（屯門）

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/247

英國肯特學院（Kent College Pembury）英語沉浸交流團

敬啟者：

為讓同學有更多英語學習機會及擴闊國際視野，本校將舉辦英國英語沉浸交流團。是次學習團將以全方位英語沉浸及文化交流為研習主題，安排學生於英國著名學府肯特學院（Kent College Pembury）修讀英語課程，並結合倫敦及周邊地區的深度考察。讓學生在全英語環境中提升溝通能力，並增進對英國歷史與文化的理解。有關活動安排詳列如下：

日期	2026 年 6 月 24 日 (星期三)至 7 月 6 日(星期一) (註：6 月 24 日晚出發，7 月 6 日抵港，共 13 天)
地點	英國倫敦(London)及肯特郡 (Kent)
名額	18-20 名
預算費用	\$35,000 - \$40,000 (註：實際團費將於 2026 年 2 月招標程序完成後確立，屆時將作另函通知確實金額。)
活動詳情	<p>學習特色 英語沉浸課程： 於肯特學院（Kent College Pembury）校內進行不少於 10 個半天的英語課，由合資格英語母語教師授課。 校園交流：安排與當地學生進行交流互動 結業證書：完成課程後將獲頒發證書</p> <p>豐富行程亮點 倫敦市內觀光：大笨鐘、國會大廈、白金漢宮、倫敦眼、倫敦塔橋等 博物館：大英博物館、國家美術館等 頂尖大學：倫敦大學學院 (UCL)、倫敦政經學院 (LSE) 等世界級學府 歷史文化：探索坎特伯雷座堂、利茲城堡 (Leeds Castle) 等 海濱文化體驗：布萊頓海灘 (Brighton Beach) 、碼頭等</p> <p>品質保證 往返香港及倫敦希斯路機場經濟客位機票 入住肯特學院（Kent College Pembury）學生宿舍 或 三至四星級酒店 專業領隊及導遊全程陪同 (導遊為英語母語或具同等水平人士) 全程膳食安排 (包括校內食堂及外出用膳)</p>
繳付團費 安排	為能及早落實機位以鎖定較低票價，如學生獲取錄，請家長配合於下列日期前繳費： 第一期款項： 須於 2 月 10 日前 繳付一半團費（預計約 \$17,500 - \$20,000） 第二期款項： 須於 3 月 31 日前 繳付餘款（預計約 \$17,500 - \$20,000）



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

備註

1. 有興趣報名的同學須於 2026 年 1 月 18 日或以前在 Microsoft Forms 上填寫報名表：
<https://forms.cloud.microsoft/r/JPP0ijQKbd>
2. 報名參與學習團的同學須於一月下旬出席面試。
3. 家長須確保子女的香港特區護照於是次遊學團回港前仍有效。
(一般需有半年有效期)
4. 學生必須出席所有與遊學團相關的活動，包括團前簡介會及團後分享會。
5. 若學生在報名或繳費後申請退出，須自行承擔因退團而產生的所有費用（包括已繳付之團費及因退團而衍生之額外費用）。
6. 家長可因應需要，為子女購買額外的個人綜合旅遊保險，以應對突發事件，例如：縮短行程、行李及個人物品損失等。



如有查詢，請致電 2461 1555 與金浩暉副校長聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月七日



Parents Circular 2025-2026/247

English Immersion Tour - Kent College Pembury, UK

Dear Parents/ Guardians,

To provide more opportunities for students to learn English and broaden their global horizons, our school will be organising an English Immersion Tour to the United Kingdom. This study tour aims to provide a comprehensive English immersion environment at the renowned Kent College Pembury, combined with in-depth cultural visits to London and surrounding areas. Students will enhance their communication skills in a real-world English environment and deepen their understanding of British history and culture.

The details of the activity arrangements are as follows:

Dates	June 24 (Wednesday) to July 6 (Monday), 2026
Location	Kent and London, United Kingdom
Quota	18-20
Fee	HK\$35,000 - \$40,000 <i>(Note: The actual tour fee will be finalized upon the completion of the tendering process in February 2026. Parents will be notified of the exact amount by a separate letter at that time.)</i>
Tour Details	<p>Learning Features</p> <ul style="list-style-type: none">● English Immersion Course: At least 10 half-day sessions at Kent College Pembury, taught by qualified native English-speaking teachers.● School Exchange: Opportunities for interaction with local students.● Certificate: A certificate will be awarded upon completion. <p>Program Highlights</p> <ul style="list-style-type: none">● London City Sightseeing: Big Ben, Houses of Parliament, Buckingham Palace, London Eye, Tower Bridge, etc.● Museums & Top Universities: The British Museum, The National Gallery; Visits to UCL, LSE, or KCL.● Heritage Tour: Canterbury Cathedral and Leeds Castle.● Coastal Culture: Brighton Beach and Brighton Palace Pier. <p>Quality Assurance</p> <ul style="list-style-type: none">● Round-trip economy class flights to London Heathrow.● Accommodation at Kent College Pembury Boarding House or 3-4 star hotels.● Professional tour leader and guide throughout the journey (Guide will be a native English speaker or equivalent).● Full meal arrangements included(including school canteen and dining out).

Payment Arrangements	<p>In order to secure flight seats early and lock in lower fares, if your child is accepted, parents are requested to make payments on or before the following dates:</p> <ul style="list-style-type: none">• First Installment: 50% of the tour fee (estimated approx. HK\$17,500 - \$20,000) to be paid on or before 10 February.• Second Installment: The remaining balance (estimated approx. HK\$17,500 - \$20,000) to be paid on or before 31 March.
Remarks	<ol style="list-style-type: none">1. Interested students must complete the application form via Microsoft Forms on or before 18 January: <u>https://forms.cloud.microsoft/r/JPP0ijQKbd</u> 2. Students applying for the study tour are required to attend an interview in late January.3. Parents must ensure that their child's Hong Kong SAR passport is valid until the return of the study tour (generally requires at least 6 months of validity).4. Students must attend all activities related to the study tour, including the pre-tour briefing session and the post-tour sharing session.5. If a student withdraws after application or payment, parents shall bear all costs incurred (including the paid tour fee and any additional withdrawal expenses).6. Parents may purchase additional comprehensive personal travel insurance for their children as needed to cover unforeseen incidents, such as trip curtailment or loss of luggage and personal belongings.

If you have any inquiries, please contact Vice Principal Mr. Kam at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

7 January 2026